
Referat møte i FAU/Tangvall skole skoleåret 2022/2023 

 

Tid: Tirsdag 17.01.2023, kl 18.00-20.20  

Sted: Personalrommet på Tangvall skole 

 

Klasse FAU representant Tilstede 

8A Kirsten Marie Solås  

Vara 8A Julianne Karlsen Risan x 

8B Erik Sæther x 

Vara 8B Elisabeth Angel  

9A Markus Reisvaag x 

Vara 9A Stine N. Andersen  

9B Kristian Strøm x 

Vara 9B Øyvind Haarr  

9C Kari Lunøe-Nielsen x 

Vara 9C Lars Kjetil Sørhus  

10A Benedicte Andresen  

Vara 10A Kim Erlend Løvslett  

10B Steinar Knutsen  

Vara 10B Hilde Stråtveit  

Rektor Elin Rekve x 

Stedfortreder   

Neste møte: 070323, kl 18-20, Personalrommet på Tangvall skole 

 

1/2023 Godkjenning av saksliste og av referat fra forrige møte 

Godkjent 

 

2/2023  Saker fra rektor/skole 

-Omvisning i nytt skolesenter med rektor. 

-Skolefrokost er en suksess så langt. Har vært 30-50 elever tilstede så langt. Utgift med 

frokost er hovedsakelig at man har ansatt en person med 10 timer i uken. 

Frokost vil ikke koste noe for elevene. Gratisprinsippet skal ivaretas.  

 



Et informasjonsskriv vil bli distibuert ut til foresatte der det informeres om mulighet for 

foresatte til å  betale et månedlig «frokosbeløp» via VIPPS på kr. 100,-. Det vil være helt 

frivillig, og det vil ikke bli registrert hvem som har betalt. 

-Nyttårsfest har 106 stk påmeldte og den vil avholdes på Tinntjønn kommende fredag. 

Ser meget positivt ut slik som det er lagt opp med mat og forberedelser. Meget effektiv 

og solid arrangementgruppe. Det er gått ut info om at det er ikke noen spesiell 

dresskode.  

- Resultatene av najonale prøver er kommet. De kom like før jul. Meget gode resultater. 

Ligger over gjennomsnitt for landet på 8.trinn. 8. trinn ligger i engelsk på 51 skalapoeng 

og regning 52. Elevene i 9. trinn ligger på 54 i lesing og regning. 

Leksebevisst skole har tatt over for lekesfri skole. 

-Angående fyrverkeri som er avfyrt på skole er saken håndtert. 

-Det er overrakt 10 000 kr til elevrådet fra kommunen, der rådet kan velge hva de vil 

bruke pengene på. 

- Oppstart av ny skole er gått greit. Uten at det er noe spesielt som ikke har gått som 

forventet. Formell åpning av ny skole lørdag 26. august. 

-Skoleturer Aktiv Skole, det er kommet nye retningslinjer for skoleturer. 

Pga. lange tradisjoner her i Søgne kommer man til å fortsette med dette her, der man 

kan reise med f.eks. Hvite busser. Det skal justeres noe på retningslinjene.  

 

3/2023 Saker fra FAU/SU/SMU/Komfug 

-Infomøte om arealdel i neste uke for FAU. Ny kommuneplan på arealdel er ute. Er et 

stort dokument. Møtet 24. januar fra kl 16-17 på Teams. Benedicte legger ut info om 

møtet på med link på Facebook.  

 

4/2023 Hjem, skole, skolemiljø 

Besøk av politiet om ungdomsmiljøet i Søgne utsettes til politikontakt Terje Erkleiv er 

tilgjengelig. 

 

5/2023 Status nytt skolesenter Tangvall 

Alt vel i forhold til skolesenteret som nevnt tidligere under info fra rektor. Dette punktet 

endres til «Sambruk av skolesenter på Tangvall» Gammelt skolebygg er nesten helt 

fjernet. 

 

6/2023 Skoleturer 

Intet nytt i saken.  

 



6/2023 Eventuelt 

FAU avventer inspill fra Elevråd ift. markering av åpning ny skole. 

 

Erik E. Sæther 

Ref 

 

 


